
PROTOKÓŁ NR 27/12

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 25 października 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 12:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Adam Bierowski, 

4. Stanisław Schmidt. 

Zaproszone osoby:

5. Ewa Król.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Wizyta w Prywatnym Przedszkolu „Krokodyl Schnappi” w Kowarach.

3. Zakończenie spotkania.

Ad. 1 Spotkanie członków Komisji Oświaty i Kultury odbyło się na terenie Prywatnego Przedszkola 

przy ul. Wiejskiej w Kowarach. Prowadziła je przewodnicząca Komisji M. Zielińska. 

Ad. 2 Przedszkole obejmuje opieką 70 dzieci. 

Są to dwie grupy przedszkolne po 25 osób każda oraz 20-osobowa grupa żłobkowa. 

Opieką objęte są dzieci z terenu Kowar a także gminy Mysłakowice (Bukowiec, Kostrzyca) i Karpacz (w sumie  

19 dzieci).

Jedną grupę przedszkolną stanowią dzieci 5, 6 letnie, drugą 3 i 4 letnie.

Grupa żłobkowa to dzieci od 2 roku życia. 

Przedszkole  zajmuje  2  kondygnacje  w  budynku  przy  ul.  Wiejskiej  w  Kowarach.  Jest  kolorowy,  radosny, 

posiada przyjemne otoczenie (ogród), zabezpieczenia p.poż. 

Dzieci są uśmiechnięte, chętnie nawiązywały kontakt z odwiedzającymi.

W placówce znalazło zatrudnienie 10 osób (umowa o pracę) i 5 (pięć – umowa/zlecenie).

Przedszkole pracuje od godz. 7:00 do 16:00, jeśli jest potrzeba nauczyciele dyżurują od godz. 6:00 rano.

Wg potrzeb odbywają się zajęcia z logopedą i psychologiem. Na stałe zorganizowane są zajęcia religii, rytmiki, 

gimnastyki korekcyjnej (odpłatnie).

Dzieci spotykają się z muzykami z Filharmonii Dolnośląskiej w ramach zajęć umuzykalniających, wyjeżdżają 

do teatru do Jeleniej Góry.

Przedszkole  Prywatne  nawiązało  współpracę  z  Przedszkolem  Publicznym  w  Kowarach,  prowadzący 

Przedszkole  chcą  zaistnieć  w  środowisku  lokalnym  i  umożliwić  swoim  podopiecznym  prezentację 

umiejętności i talentów na szerszym forum.
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Właścicielka przedszkola p. Ewa Król podkreśla panującą, dobrą, atmosferę w placówce, dobrą współpracę z 

rodzicami.

Przedstawiła radnym plany rozbudowy placówki.

Właścicielka jest zadowolona ze współpracy z samorządem. Jej niepokój budzi projekt zmian przepisów dot.  

dofinansowania przez samorządy placówek prywatnych.

Ad. 3 Spotkanie przebiegało w miłej atmosferze.

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodnicząca

Maria Zielińska                                                                                                       Komisji Oświaty i Kultury
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